

供超大斗容木片抓斗在上海格鲁博机械有限公司

产品名称	供超大斗容木片抓斗在上海格鲁博机械有限公司
公司名称	上海格鲁博机械有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市青浦区白石公路1449号11号
联系电话	021-57543151 13924134415

产品详情

木片多瓣绳索抓斗

我公司生产制造的木片多瓣绳索抓斗，抓斗斗瓣采用高耐磨超硬强度的板材HG785D生产制造，采用这种板材制造出来的抓斗优点是：1）此类抓斗的斗容是普通抓斗斗容的两倍多，2）抓斗钢结构结实耐用，3）抓斗抓取比高（抓斗抓木片能抓得很满），4）抓斗工作效率高（用普通抓斗抓木片所用的时间是专用抓木片抓斗的双倍），5）运木片的货主都喜欢来这里卸货。这样不仅给港口带来了经济效益，还给港口节约了成本。目前，本公司生产的木片多瓣绳索抓斗在海南金海浆纸业和山东日照港正在使用，25吨木片抓斗能做到30立方--32立方，10吨木片多瓣抓斗能做到10立方--12立方，此类产品要经过特殊设计，生产出来的抓斗才好用，才耐用，这是我公司的成熟专利产本，请广大客户放心购买使用。

Wood much disc rope grab

My company manufacturing pieces of wood much disc ropes, grab bucket disc grab use high wear-resisting super-hard intensity, the HG785D manufacturing sheet of bridge-type grab this plate manufacture out advantage is: 1) : such grab bucket let is ordinary grab bucket let more than twice, 2) : grab steel structure solid durable, 3) : the grab than high (grab catch chips can catch very full) , 4) : grab high efficiency (to use common grab catch chips time used is special catch chips grab) and 5) : luck double the owner of the wood is like to come here to unload its cargo. So not only to bring the economic benefit and port to port saved costs. At present, the company produced chips in shandong rope grab more disc is being used in rizhao port, this kind of product should pass special design, production comes out with, just grab just durable, this is my company's mature production this, please customers trust

to purchase use.